
Bilag til indkaldelsen til generalforsamlingen 2024 

 

På generalforsamlingen den 6. marts i år vil bestyrelsen præsentere forslag til 

fornyelse af vores forening. Baggrunden er, at vi kan se, der er meget få nye der 

melder sig ind i klubben. Samtidig er der gennem de seneste par år sket en 

aldersforskydning blandt medlemmerne. Med andre ord - vi bliver ældre og ældre, 

uden der kommer nye ”yngre” ind. 

Som forening er vi helt afhængige af, at der er nogen der påtager sig opgaven som 

holdledere. Der skal også hele tiden være nogen, der er klar til at løse de mange 

frivillige opgaver med at arrangere ture, fester m.m. og nogen der vil påtage sig 

opgaverne i bestyrelsen. Disse opgaver kan indenfor kort tid blive svære at få 

frivillige til, hvis ikke vi lykkedes med at få nye medlemmer og dermed ændre 

aldersfordelingen i foreningen. 

Derfor er det vigtigt, vi kan tiltrække nye medlemmer. Lykkes vi med at løse denne 

udfordring, kan vi sikre vores forening mange år ud i fremtiden. 

Bestyrelsens forslag om fornyelse handler derfor mest om, at vi skal skabe interesse 

udadtil om foreningen. Vi skal favne bredere og til en ny generation af seniorer. 

Konkret har vi planer om et helt nyt navn: 

Allerød motion og natur 

med fokus på fællesskab og oplevelser 

Tanken er, at navnet skal være ”mere op i tiden” og appellere bredere. Alle os der er 

glade for at gå med stave, skal selvfølgelig fortsat gøre det. Men det skal også være 

muligt at vandre uden stave og lave andre aktiviteter, når vi er i naturen.  

Vi har også fokus på de digitale muligheder, nye foldere og event for at gøre 

opmærksom på foreningen. 

Alt det vil naturligvis kræve en tilretning af vores vedtægter. 

Vi ser frem til at præsentere vores forslag på generalforsamlingen. Der vil være 

mulighed for både spørgsmål og diskussion, før forslaget går til afstemning. 

Mange hilsner og på gensyn 

Bestyrelsen 


